
Jedenasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 21 sierpnia 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr XI/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

21 sierpnia 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 9 

04
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 9
 34

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 

 
co stanowi – 73,33% 

 

 

Obrady XI sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która 

przywitała radnych, Pana Andrzeja Ogłodzińskiego skarbnika Kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła 

quorum na podstawie listy obecności - 10 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek 

organizacyjnych z terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, skarbnik gminy, radca prawny, 

mieszkańcy miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Burmistrz pan Andrzej Ogłodziński- proszę o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

użytku ekologicznego ( druk nr XI/82/2015). Nie  

 

Przewodnicząca obrad- kto jest za zdjęciem z porządku obrad tej uchwały. 

 

za- 10- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdzam że uchwała została zdjęta z porządku obrad. Czy są inne 

wnioski do porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad-  poddała pod głosowanie. 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Myślibórz, dotyczącego uznania lasów za 

ochronne  (druk nr XI/81/2015) 

 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, 

czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z 

poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z X sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 
 

Do punktu  II. Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informację przedstawił pan Andrzej Ogłodziński- chciałbym wszystkich przywitać objąłem 

funkcję Burmistrz w dniu 17 lipca. A do tego czasu gminą kierował skarbnik Gminy pan 

Ryszard Makuchowski. Chciałem z sołtysami i radnymi się spotkać, ale się nie udało. 

Próbowałem od początku w jakiś sposób poznać strukturę Gminy i zakładów, bardzo mi się 

to zaczęło podobać. Są też problemy, które bardzo mi się nie podobają. Okazuje się że ludzie 

tu pracujący mają koncepcje na rozwoju Gminy i oni mogą wskazywać kierunek dla 



 3 

włodarzy i radnych. Próbowałem za pomocą kierowników poznać inwestycje i zadania jakie 

są wykonywane i po raz kolejny okazało się że duże znaczenie ma to, że pan piotr Bugajski 

jest zastępca przewodniczącego rady powiatu. Z sąsiednich gmin ludzie się dowiadują o 

naszym spotkaniu i chcą też się dołączyć. Najważniejsze inwestycje jak rekultywacja 

składowisk odpadów i również projekt oczyszczalni ścieków, który jest już opracowany. 

Również jeśli chodzi o zagospodarowanie jeziora miejskiego jest wybrany projektant i 

ustalony sposób rozliczania się z projektu. To są te inwestycje którymi się interesowałem, nie 

zgłębiłem ich do końca bo czasu nie ma. Sprawdzanie z realizacji budżetu zostało 

dostarczone do RIO i mogę powiedzieć, że Miasto i Gmina Trzcińsko jest w stabilnej sytuacji 

finansowej i nie ma długów które by destabilizowały budżet. Po spotkaniu z klubem radnych 

przychyliliśmy się do budowy wiat przystankowych w Góralicach, Czystem i Babinie i po 

wybraniu najkorzystniejszych ofert może nawet nie 3 a 5 wiat uda się postawić. Tablice, 

które były potrzebne okazały się, że są potrzebne w Strzeszowie, Górczynie i Babinie takie 

tablice stanęły. Fundusze sołeckie są wykorzystywane właściwie. W Urzędzie też trochę 

zrobiłem, cyklinowaliśmy podłogę i listwy przypodłogowe na dole zostały wymienione na 

nowe. Krzesła to też maja poprawić wygląda estetyczny tej Sali radni powinni siedzieć w 

miejscu, które godnie wygląda. Rozpatrzyliśmy wnioski suszowe, chociaż nie jesteście objęci 

obszarem, suszy i zostaną one przesłane do Ministra Sawickiego i Urzędu Wojewódzkiego, 

chociaż jakieś działania rząd podjął, bo województwo zostało zaliczone do obszarów suszy. 

Chciałbym podziękować strażakom bo są na każde wezwanie. Strażacy służą wszystkim i nie 

zależnie jaka to opcja polityczna jest. Strażacy udział strażaków w kampanii wyborczej jest 

żaden. Gmina nie płaciła strażakom za żadną akcje która miałaby wspierać akcje wyborcze. 

Jesteśmy przygotowani do wyborów komisje są i działają. Gmina zapewnia dowóz wyborców 

do lokali wyborczych. Wyłoniliśmy w trakcie konkursu dwóch dyrektorów Gimnazjów. 

 

O godzinie 9
10

 przybył radny pan Dariusz Szumiło stan radnych na sesji 11 osób. 

 

Pytania nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Pisma zostały przekazane droga elektroniczna. W sierpniu brałam udział w rajdzie 

rowerowym i festynie jaki zorganizował Klub Radnych Dialog dla Gminy, które jestem 

członkiem imprezy tego typu będą organizowane z pieniędzy jakie otrzymujemy z diet. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny pan Janusz Pieróg- proszę o wyjaśnienie sprawy ze świetlicą w klasztornej tam jest 

problem, że przez zasiedzenie sąsiedzi chcą przejąć część świetlicy. A wynikło to wówczas 

jak chciano się dostać na strych. Proszę by zapobiec następnemu takiemu przypadkowi, który 

prawdopodobnie odbędzie się z drugiej strony. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku 

Nadleśnictwa Myślibórz, dotyczącego uznania lasów za ochronne  (druk nr 

XI/81/2015) 
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Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na komisji rolnictwa 

infrastruktury i budżetu, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XI/ 81/2015 stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich 

sesjach.  
Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji część odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są 

usatysfakcjonowani odpowiedziami czy są może jeszcze zapytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 

 
Burmistrz pan Andrzej Ogłodziński- na godzinę 10 spotkanie będzie w większym gronie 

będzie uczestniczył pan Jarosław Rzepa, niestety chyba się spóźni. Będzie pan Paweł Bartnik 

dyrektor stowarzyszenia Pomerania. Burmistrz Cedyni pani Gabryiela Kotwicz, Paweł 

Nikityński zastępca Burmistrza z Gryfina pan Adam Fedorowicz z Chojny pan Andrzej 

Salwa z Mieszkowic. Jest to okazja by sprzedać te wartości jakie macie. Rolników macie 

dobrych inwestycje też i należy iść w tym kierunku jaki macie wyznaczony.  

 

Mieszkaniec pan Franciszek Sidorczuk- chciałbym poruszyć takie temat jaka wynikła i 

kampanią wyborczą. Pan Burmistrz Zbigniew Kitlas publikuje biuletynie że nie wiedział o 

tym, że odbywa się sprawa o unieważnienie wyborów. Ja tu na sesji występowałem i 

zadawałem pytanie panu rzekomo mecenasowi, który uczestniczył we wszystkich sprawach i 

tu przyznał, ze uczestniczy w tych sprawach z funduszy gminnych jako ryczałt. Okazuje się 

ze w związku z tym nie poinformował pana Burmistrza Kitlas o tym, że sprawa się odbywa i 

odbywała i nie wnioskował o przeprowadzenie dodatkowych dowodów na korzyść pana 

Kitlas nie spełnił swojego zadania. Był delegowany przez samego pana Kitlas jako szef 

Prawa i Sprawiedliwości w Trzcińsku-Zdroju wnoszę do komisji rewizyjnej aby sprawdziła, 

na jakich zasadach to było wszystko robione, ostatnio też mecenas był teraz w sądzie w trybie 

wyborczym. Bo okazuje się, że konkurent pana Kitlas swoją radczynię prawną i sprawy w 

sądzie opłacał z własnych funduszy. Chciałbym to poruszyć jako ważny temat. Nie może być 

tak, że jest to rzekomy radca prawny a później okazuje się, że nie jest prawnikiem i jeszcze 

nie informuje swojego pracodawcy, ani nie wnioskuje o zajęcie stanowiska przez osoby 
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będące stroną w sprawie. Druga sprawa to wnioskowałem o tą drogę osiedlową bo nie wiem 

jaki stan jest na dzień dzisiejszy jest to droga szutrowa na ul. Dworcowej i tam jest 

wysypywany popiół i w okresie letnim jest kurz. Wszędzie do dookoła np. w Stołecznej są 

wykowane chodniki i w imieniu mieszkańców proszę również o ta sprawę. Proszę wyjaśnić 

sprawę rzekomo pana mecenasa. 

 

Kierownik pan Piotr Bugajski- bardzo proszę sołtysów o odpowiedz na pismo w sprawie 

barszczu sosnowskiego, bo na walkę z tą rośliną można otrzymać dofinansowanie. Druga 

sprawa to jest ograniczenie zużycia wody od 6 do 22 i bardzo proszę o przekazanie że jest 

zakaz podlewania ogródków. Zużycie wody ma ograniczone możliwości dobowe i nie 

chcielibyśmy przekroczyć poboru wody i płacić z tego tytułu kary. 

 

Przewodnicząca obrad-  czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 

 

O godzinie 9
34

– Przewodnicząca obrad zamknęła XI sesję Rady Miejskiej. Dziękując 

wszystkim za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

                                                                                               


